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Zapytanie 

w sprawie: załatania ubytków w jezdni ul. Brukowej 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam z prośbą o informację kiedy nastąpi załatanie 
ubytków w jezdni ul. Brukowej (na odcinku Pojezierska-Teresy) i dlaczego nie odbywa się to 24-48h 
od zgłoszenia?  

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




